
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISEL Ő

Dr. Szili Katalin asszon y
Az Országgyűlés elnöke

Írásbeli kérdés

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . §-a (2) bekezdése alapján „Miért csak a teljesárú menetjegyet lehet elszámolni? ”
címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Molnár Csaba közlekedési, hírközlési és energiaügy i
miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr !

Választókörzetemből 2008. október 25-én a Soltvadkerti Kézisuli Utánpótlá s
Sportegyesület fiú kézilabda csapatával a Tisza Volán menetrendszerű járatával utaztak
Dunaújvárosba és vissza az Üstökös Kupára . 14 fő 13-14 éves gyerekeknek vásároltak 50 % -
os jegyet 600 Ft/db áron . Pályáztak a Wesselényi Közalapítványhoz, s ott szerették voln a
elszámolni az utazási költségeket

A kísérő kérésére a buszsofőr nem adott számlát az egyesületnek, mert elmondás a
szerint, aki valamilyen kedvezményt vesz igénybe, annak nem adhat számlát, azt a vállala t
központjából kell kérni .

Ezt meg is tették : telefonon érdekl ődtek, hogyan juthatnak számlához . Nagyon
udvariasak és segít őkészek voltak, s elmondták, hogy a gyerekek pontos lakcímét és születés i
adatait küldjék el, és nekik állítanak ki egyenként számlát . Az egyesület csak akkor kaphat
számlát, ha egész jegyet vesznek a gyerekeknek, arról a számlát a buszvezető is kiállíthatja.

Miniszter Úr !

n Miért jó, ha a pályázati pénzb ő l kétszer annyit kell használni arra az útra, amit fel e
pénzbő l is meg lehetne oldani?

n Kérem, válaszoljon Ön szerint helyes-e ez az eljárás és lehet-e rajta változtatni ?

Várom válaszát .
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Budapest, 2008 . december 16 .
Tisztelettel

: Font Sándor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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